
Obec Markvartice 

Z Á P I S 

z 6. zasedání Zastupitelstva obce Markvartice, které se konalo dne 11. 7. 2016 
 od 19:00 do 20:00 hodin ve společenské místnosti kabin TJ SK Markvartice 

 
Zasedání Zastupitelstva obce byli přítomni: Tomáš Renka, Ing. Petr Hodboď, Jaroslav Flieger, Hana Didíková,  
Ing. Libor Kunte, Jan Ihnát, Alice Mitrušková, Jiří Zach 
 
Neomluveni: Radek Burián 
 

01 -  Schválení návrhové komise  
 

Zastupitelstvo obce schvaluje návrhovou komisi ve složení:  Hana Didíková, Ing. Petr Hodboď, Jiří Zach. 
 

Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

02 – Schválení programu 6. veřejného zasedání ZO 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje program 6. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Markvartice v roce 2016. 

 
Program: 
1) Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele 
2) Schválení programu 
3) Kontrola úkolů z minulého VZZO 
4) Schválení zhotovitele a podpis smlouvy – Socha svatého Františka Xaverského 
5) Schválení zhotovitele a podpis smlouvy – Kamenný podstavec s litinovým křížkem 
6) Schválení zhotovitele a podpis smlouvy – oprava střechy na kabinách u hřiště 
7) Diskuze a závěr 
 

Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
Zasedání se řídí jednacím řádem schváleným 11. 11. 2010. 
 

03 – Kontrola plnění úkolů z 5. zasedání ZO 

 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí informaci o plnění úkolů z 5. zasedání Zastupitelstva obce Markvartice. 

 
04 – Schválení zhotovitele a podpis smlouvy – Socha svatého Františka Xaverského 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje jako zhotovitele pana Jana Fedorčáka z České Lípy. Cena celkem je  

Kč 475 400,80 včetně DPH. A zároveň schvaluje podpis smlouvy se zhotovitelem.  

 
Pro 7 zastupitelů, proti 1 (p. Zach), nikdo se nezdržel. 

 

05 – Schválení zhotovitele a podpis smlouvy – Kamenný podstavec s litinovým 
křížkem 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje jako zhotovitele pana Jana Fedorčáka z České Lípy. Cena celkem je  

Kč 151 686,15 včetně DPH. A zároveň schvaluje podpis smlouvy se zhotovitelem.  

 
Pro 7 zastupitelů, proti 1 (p. Zach), nikdo se nezdržel. 

 



06 – Schválení zhotovitele a podpis smlouvy – na akci oprava střechy na kabinách u 
hřiště 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje jako zhotovitele pana Radka Zralého, za podmínky, že dodá do 22. 7. 2016 

krycí list rozpočtu. Cena opravy celkem je Kč 377 503,-  včetně DPH. A zároveň schvaluje podpis smlouvy se 

zhotovitelem.  

 

Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
DISKUZE 
 
p. Hunčovský – chtěl bych se zeptat, jak tu budou na hřišti ty nové cvičební prvky, ty budou zabudovány 
nějak napevno, protože ty branky, co tu teď jsou, jsou nestabilní a dost nebezpečné 
starosta – v první řadě, zde bude cedule – vstup na vlastní nebezpečí a ano cvičební prvky budou 
zabetonované napevno, bohužel branky se používají po celém hřišti, takže ty zabudovat napevno nejdou, 
ale řešíme to společně se sportovci 
p. Míková – budete platit nějaké nálezné za míče, mám je na zahradě a ani se o ně nikdo nehlásí 
starosta – bohužel na toto se musíte zeptat předsedy fotbalového klubu a domluvit se s ním na nálezném 
p. Míková – a ještě se chci zeptat, ta socha, co se bude teď opravovat má nějakou historickou cenu a jak ji 
budete chránit 
starosta – to se nedá nijak moc chránit, dá se pouze sjednat pojistka proti vandalismu, kterou určitě 
sjednáme 
p. Koubek – ten pomníček, co je na těch schodech, myslím, že Kopecký tesá a za dvacet tisíc by to opravil, a 
pak bych chtěl říct, že se zapomíná na to malý tady v obci, třeba za Tondou je tak hroznej bordel, ten chatař 
tam neustále hází bordel a nic se neděje a dál, když se stavěl potok, upozorňoval jsem na to a nikdo mě 
neposlouchal a teď se to tam vyvaluje a ještě něco k sekání trávy, kdo to tam bude sekat ty břehy 
starosta – co se týká potoka, tak víme, že Povodí Ohře to sekat nebude, vloni jsme to sekali mi, ale bohužel 
letos nestíháme, co se týká škarp, tak to není naše práce, má to na starosti Správa a údržba silnic 
p. Koubek – a ten sklep je furt otevřenej a chodí tam malí kluci 
starosta – ten sklep není obce a ty děti si musí hlídat hlavně rodiče   
p. Svoboda – proč pořád dohady s Kverkou, proč mu ustupujete, on je škodná 
p. Hunčovský – a dřevo pro lidi ještě bude  
starosta – ano, dřeva je dost, s tvrdým dřevem je problém, toho je málo, ale měkké dřevo to je 
p. Hunčovský – a ještě by mě zajímalo, ty nový cesty se budou výhledově dělat kdy? 
starosta – termín zhotovení je do 30. 11., ale dle info, co mám, by to mělo být hotové už o prázdninách, tak 
uvidíme a to parkoviště, pak dosypou naši kluci 
p. Vítek – chci se zeptat, kdo má na starosti správu hřbitova, obec? 
starosta – ano, obec 
p. Svoboda – a na tom hřbitově není žádná kamera, když se tam furt něco ničí a ztrácí 
starosta – je tam a bude další 
 
Nakonec starosta obce poděkoval všem přítomným za účast a pozval je na další veřejné zasedání 
Zastupitelstva obce. 
 
Zapisovatel:      Gabriela Vitoušová 
 
Návrhová komise:       Hana Didíková,  
              
       ing. Petr Hodboď 
    
       Jiří Zach 
 
Ověřovatelé zápisu:     Ing. Libor Kunte  



        
Jaroslav Flieger  

 
 
Místostarosta      Ing. Libor Kunte 
 
Starosta      Tomáš Renka  
 
 
V Markvarticích dne 14. 7. 2016  


